



MEDIA RELEASE

Team Canada Ready for Competition at the Pan Am Championships



WINNIPEG, March 22, 2023 - Team Canada members are in their final days of preparation before they depart for the 2023 Pan Am Championships being held in Guatemala City, Guatemala from April 1 to 8, 2023.

Led by veterans Sam Murray, Michèle Morissette and Coby Iwaasa, the team has considerable international experience. Combined, the athletes named to the team have represented Canada at 42 elite international tournaments. In particular, Iwaasa and Murray have had consistent podium success in Men's Doubles, last year winning bronze at the World Championships and gold at the Pan Am Championships.

Team coaches Michel Gagnon and Evan Pritchard bring several years of experience to Team Canada. Amy Barrette returns as the Team therapist.

"These Pan Am Championships will be an excellent challenge and benchmark for our athletes as we build towards our ultimate goal of personal bests and medals at the Pan Am Games in Santiago," said Jen Saunders, Racquetball Canada's High Performance Director. "Racquetball Canada believes in this experienced, prepared, and capable team to achieve strong results in qualifying for the team."

This year the results from this year's Pan Am Championships are especially important as it is a qualifying

This year's results from the 2022 Pan Am Championships are especially important as it is a qualifying event for the Santiago 2023 Pan Am Games. Results will impact the number of positions allotted to Team Canada as well as the seeding for the competition divisions.

The International Racquetball Federation will be streaming the Championship Round and Team Event on Facebook Live and YouTube. You will find links for streaming as well as draws and results on the [IRF website](#) closer to the beginning of the tournament.

Watch Racquetball Canada's website and social channels for more information about our team and their results at the Pan Am Championships. Links to our site and social channels can be found at the bottom of this email.

2023 Pan Am Championships Team

Athlete	Residence	Division
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB	Men's Doubles & Mixed Doubles
Michèle Morissette	Baie-Comeau, QC	Women's Singles & Women's Doubles
Samuel Murray	Saint-Hubert, QC	Men's Singles & Men's Doubles
Juliette Parent	Saint-Jacques, QC	Women's Singles
Danielle Ramsay	Saskatoon, SK	Women's Doubles & Mixed Doubles
Trevor Webb	Cambridge, ON	Men's Singles

Pan American Championships Team Support Staff

Name	Residence	Position
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Head Coach
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Assistant Coach
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Therapist

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

Media Contact:

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

MEDIA RELEASE

Équipe Canada prête pour affronter la compétition aux Championnats panaméricains



WINNIPEG, 22 mars 2023 - Les membres d'Équipe Canada en sont à leurs derniers jours de préparation avant leur départ pour les Championnats panaméricains de 2023 qui auront lieu à Guatemala City, au Guatemala, du 1er au 8 avril 2023.

Avec à sa tête les vétérans Sam Murray, Michèle Morissette et Coby Iwaasa, l'équipe est forte d'une expérience internationale considérable. Ensemble, les athlètes nommés au sein de l'équipe ont représenté le Canada dans 42 tournois internationaux d'élite. Iwaasa et Murray sont notamment régulièrement montés sur le podium en double masculin, remportant l'an dernier la médaille bronze aux Championnats du monde et la médaille d'or aux Championnats panaméricains.

De plus, les entraîneurs Michel Gagnon et Evan Pritchard apportent plusieurs années d'expérience à l'équipe canadienne. Amy Barrette est de retour en tant que thérapeute de l'équipe.

«Ces Championnats panaméricains seront un excellent défi et un point de repère pour nos athlètes alors que nous nous dirigeons vers notre objectif ultime de records personnels et de médailles aux Jeux panaméricains de Santiago», a déclaré Jen Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada. Elle poursuit : «Racquetball Canada croit en cette équipe expérimentée et bien préparée, dont les membres ont démontré qu'ils sont capables d'obtenir de bons résultats en se qualifiant pour faire partie de l'équipe.»

Cette année, les résultats aux Championnats panaméricains sont particulièrement importants puisqu'il s'agit d'un événement de qualification pour les Jeux panaméricains de Santiago de 2023. Les résultats auront une incidence sur le nombre de places attribuées à l'équipe canadienne ainsi que sur le classement en tête de série dans les divisions de la compétition.

La Fédération internationale de racquetball diffusera la ronde de championnat et l'épreuve par équipe sur Facebook Live et YouTube. Vous trouverez les liens pour la diffusion en continu ainsi que les tirages au sort et les résultats sur le [site Web de l'IRF](#) peu avant le début du tournoi.

Surveillez le site Web et les réseaux sociaux de Racquetball Canada pour obtenir plus d'information sur notre équipe et ses résultats aux Championnats panaméricains. Les liens vers notre site et nos réseaux sociaux se trouvent au bas de ce courriel.

Équipe des Championnats du panaméricain

Athlète	Ville	Division
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB	Double masculin et Double mixte

<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC	Simple féminin et Double féminin
<u>Samuel Murray</u>	Saint-Hubert, QC	Simple masculin et Double masculin
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Simple féminin
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK	Double féminin et Double mixte
<u>Trevor Webb</u>	Cambridge, ON	Simple masculin

Personnel de l'équipe aux Championnats du panaméricain

Nom	Ville	Poste
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Entraîneur en chef
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Entraîneur adjoint
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Thérapeute

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités.

Contact Médias :

Jan Hanson
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Visit our website! Visitez notre site web !

Join our Social Community! Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada